
 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

П Р О Т О К О Л 
 
 

від  29 липня  2020  року   № 7      Початок: 9 
00

       Місце проведення:  

                Баштанка                                                             міська рада  

                                                            

Всього членів виконавчого комітету  –  28  

 

Присутні на засіданні –  20 (реєстраційний листок додається)                                           
 

Головуючий на засіданні    –  Іван РУБСЬКИЙ,   міський голова. 

                                              
                                                                                         

Запрошені: Бенедик Олена, головний спеціаліст відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю, Богун Наталія, головний спеціаліст  

відділу з питань житлово-комунального  господарства, 
благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності, Бутучел Світлана, заступник начальнику 
Баштанського управління ГУ ДПС у Миколаївській області, 
Великород Юрій, начальник відділу з питань житлово-

комунального  господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності, Величко Наталія, 
представник власника нежилого об’єкта, Жигалкін Петро, 
депутат міської ради, Заболотній Олександр, головний спеціаліст  
відділу з питань засобів масової інформації та зв’язків з 
громадськістю, Змієвська Любов, начальник загального відділу, 
Ковальова Любов, головний спеціаліст відділу з питань засобів 
масової інформації та зв’язків з громадськістю, Комощук Олена, 

начальник відділу з питань розвитку економіки, торгівлі та 
оподаткування, Тищенко Людмила, головний спеціаліст відділу 
освіти, молоді та спорту виконавчого комітету міської ради, 
Шувалов Вадим, спеціаліст І категорії загального відділу. 

   

Проведено голосування щодо затвердження порядку денного роботи 
виконавчого комітету міської ради в цілому: 

 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

Таким чином, до порядку денного засідання виконавчого комітету 
міської ради включено такі питання: 

 

 

 

 
 

 

 



 2 

1. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням 
міської ради від 27 лютого 2017 року №2» 

Інформує  КОМОЩУК Олена  - начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

            

 

2. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про внесення змін та доповнень до Програми охорони навколишнього 
природнього середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади 
на 2018-2020 роки, затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 
року №3». 

Інформує  БУБЛИК  Іван – начальник відділу з питань земельних відносин та 
охорони навколишнього середовища 

 

3. Про попередній розгляд проєкту рішення міської ради «Про 
внесення змін та доповнень до Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-2020 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 12.07.2018 року №2». 
Інформує  БУБЛИК  Іван – начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 
 

4. Про попередній розгляд проекту рішення Баштанської міської ради 
«Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми розвитку 
цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №1». 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

            

 

5. Про затвердження титульного списку капітальних видатків 
міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік у новій редакції. 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 

 

6. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 
рік». 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 
 

7. Про встановлення тарифів на послуги з вивезення твердих 
побутових відходів. 
Інформує  КОМОЩУК Олена  - начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 
            

 

8. Про надання дозволу на розміщення об’єктів (носіїв) зовнішньої 
реклами. 
Інформує  СИТНІК Ольга  - начальник юридичного відділу 
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9. Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами.  
Інформує  СИТНІК Ольга  - начальник юридичного відділу 

 

10. Про затвердження проєктно-кошторисної документації за робочим 
проєктом «Капітальний ремонт окремих вузлів існуючої системи 
газопостачання з  встановленням єдиного вузла обліку газу в ЗДО ясла-

садок №4 «Дюймовочка» по вул.Баштанської республіки, 11 м.Баштанка 
Миколаївської області».  
Інформує  ТИЩЕНКО Людмила  - головний спеціаліст відділу освіти, молоді та 

спорту виконавчого комітету міської ради 

 

11. Про присвоєння поштової адреси земельній ділянці по 
вул.Маяковського в місті Баштанка. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

12. Про присвоєння поштової адреси об’єкту нежитлового приміщення 
учбового корпусу по вулиці Олександра Сизоненка в місті Баштанка 
Баштанського району. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

13. Про зміну номеру житлового будинку, розташованого по вулиці 
Шевченко в селі Піски Баштанського району.  
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 
 

14. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з 
визначення виконавця послуг із збирання та вивезення побутових відходів 
на території Баштанської об’єднаної територіальної громади. 
Інформує  ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності 

 

15. Про дозвіл на обрізку гілок дерев, які заважають проїзду 
рятувальних та аварійних служб у разі виникнення екстреної ситуації.  
Інформує  ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності 

 

16. Про затвердження акту обстеження нежитлової будівлі, 
розташованої за адресою: місто Баштанка, вулиця Шевченка, 61 г. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

 



 4 

 
 

17. Про затвердження актів обстеження об’єктів нерухомого майна, 
розташованих в селі Костянтинівка Баштанського району. 
Інформує  БОГУН  Наталія – головний спеціаліст відділу житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

 

18. Про надання дозволу на реєстрацію місця проживання. 
Інформує  ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності 

 

 

19. Про надання дозволу Вітушко О.В. на зняття з реєстрації місця 
проживання та на реєстрацію місця проживання її малолітніх дітей. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена – головний спеціаліст відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю 

 
 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про внесення змін до міської Комплексної програми 
соціального захисту населення «Турбота» на період до 2021 року, 
затвердженої рішенням міської ради від 27 лютого 2017 року №2» 

Доповідала   КОМОЩУК Олена  - начальник відділу з питань розвитку    
                      економіки, торгівлі та оподаткування 

 

Т.в.о. старости Плющівського територіального органу виконавчого 
комітету міської ради Микола Луценко порушив питання щодо незручностей в 
організації прийому громадян в управлінні соціального захисту населення 
райдержадміністрації, а саме перебування відвідувачів в очікуванні черги поза 
адмінприміщенням в спекотну погоду. 

Міський голова Іван Рубський доручив, керуючій справами виконавчого 
комітету міської ради підготувати лист начальнику управління соціального 
захисту населення Ніні Якимчук щодо коригування порядку прийому 
громадян та проінформувати виконавчий комітет міської ради про вжиті 
заходи у строк до 10 серпня 2020 року. 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення  
із врахуванням пропозиції міського голови 

Івана Рубського. 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  № 102 додається) 
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СЛУХАЛИ: 2. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про внесення змін та доповнень до Програми охорони 
навколишнього природнього середовища Баштанської об’єднаної 
територіальної громади на 2018-2020 роки, затвердженої рішенням міської 
ради від 12 липня 2018 року №3». 
Доповідав     БУБЛИК  Іван – начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 
 

             

Проведено   голосування за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 

                      Підсумки голосування: одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 103 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про попередній розгляд проєкту рішення міської ради «Про 
внесення змін та доповнень до Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2018-2020 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 12.07.2018 року №2». 
Доповідав    БУБЛИК  Іван – начальник відділу з питань земельних відносин та 

охорони навколишнього середовища 
            

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 104 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про попередній розгляд проекту рішення Баштанської 
міської ради «Про внесення змін до міської цільової соціальної Програми 
розвитку цивільного захисту Баштанської міської ради на 2018-2021 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 12 липня 2018 року №1». 
Доповідав    СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 105 додається) 
 

 

СЛУХАЛИ: 5. Про затвердження титульного списку капітальних видатків 
міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік у новій редакції. 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 
             

Проведено   голосування  за  проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    

                      Підсумки голосування: одноголосно 

                                

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  № 106 додається) 
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СЛУХАЛИ: 6. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської 
ради на 2020 рік». 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 
            

 

Доповідач довела до відома членів виконавчого комітету  додаткові зміни, 
які внесено до міського бюджету на 2020 рік, а саме: зменшити видатки на 
проведення заходів в галузі «культура і мистецтво» по відділу розвитку 
культури та туризму на 32,525 тис.грн. та збільшити видатки на поточний 
ремонт  сільського будинку культури в с.Новосергіївка (ремонт вимощення). 

Т.в.о.старости Плющівського територіального органу виконавчого 
комітету міської ради Микола Луценко звернувся до доповідача з питанням, 
чи буде направлено кошти на благоустрій територій в селах об’єднаної 
територіальної громади із вільних залишків міського бюджету.  

Крім того, т.в.о. старости Плющівського територіального органу просить 
завершити ремонт 120 кв. м. дороги в селі Плющівка, зважаючи на те, що 
надійшло колективне звернення мешканців села. 

Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 
Світлана Євдощенко підтвердила, що  кошти з вільного залишку міського 
бюджету планується направити на благоустрій у селах об’єднаної 
територіальної громади. 

Що стосується ремонту дороги, доповідач зазначила, що кошти 
передбачені у міському бюджеті на ремонт доріг було перенаправлено на 
погашення заборгованості КП «Міськводоканал», необхідно переглянути 
залишки на дані статті витрат. 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 107 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 7. Про встановлення тарифів на послуги з вивезення твердих 
побутових відходів. 
Доповідала   КОМОЩУК Олена  - начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 
 

 

Міський голова Іван Рубський запропонував затвердити тарифи та доручив 
директору КП «Добробут» Кардашову А.А. розробити до 07.08.2020 року 
Інвестиційну програму. 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 108 додається) 
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СЛУХАЛИ: 8. Про надання дозволу на розміщення об’єктів (носіїв) 
зовнішньої реклами. 
Доповідала   СИТНІК Ольга  - начальник юридичного відділу 

 

Член виконавчого комітету міської ради Іван Бублик не погодився із 
трактуванням пункту  2 даного рішення,  вважає, що необхідно не 
рекомендувати, а зобов’язати  Приватне сільськогосподарське підприємство 

«Корона» укласти договір із Баштанською міською  радою на право 
тимчасового використання місць для розміщення об’єктів зовнішньої реклами 
та вказати конкретні терміни укладення договору. 

 

Таким чином, пропонується викласти пункт 2 у такій редакції:  
«2. Приватному сільськогосподарському підприємству «Корона» укласти 

договір із Баштанською міською  радою на право тимчасового використання 
місць для розміщення об’єктів зовнішньої реклами строком на 5 років, а саме з 
01.08.2020 року по 31.07.2025 року.»  

 
 

             

  Проведено   голосування із внесеними змінами. 

                      Підсумки голосування: одноголосно 

                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 109 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами. 
Доповідала   СИТНІК Ольга  - начальник юридичного відділу 

 
           

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 110 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про затвердження проєктно-кошторисної документації за 
робочим проєктом «Капітальний ремонт окремих вузлів існуючої системи 
газопостачання з  встановленням єдиного вузла обліку газу в ЗДО ясла-

садок №4 «Дюймовочка» по вул.Баштанської республіки, 11 м.Баштанка 
Миколаївської області». 
Доповідала   ТИЩЕНКО Людмила  - головний спеціаліст відділу освіти, молоді   
                       та спорту виконавчого комітету міської ради 

 
 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 111 додається) 
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СЛУХАЛИ: 11. Про присвоєння поштової адреси земельній ділянці по 
вул.Маяковського в місті Баштанка. 
Доповідав    СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

 

 

Депутат міської ради Петро Жигалкін звернувся до членів виконавчого 
комітету з проханням не присвоювати поштову адресу громадянці       Шевченко 
Л.А. Зазначив, що поряд з будинком громадянки Шевченко Л.А. знаходиться 
будинок учасника бойових дій Великої Вітчизняної війни  Борисова П.П.,  
громадянка Шевченко Л.А. побудувала  гараж впритул до будинку  Борисова П.П. 
не дотримавшись норм будівництва, тим самим порушила права Борисова П.П.  

Таким чином, запропонував зобов’язати гр. Шевченко Л.А. виготовити 

проєкт поділу земельної ділянки з дотриманням норм будівництва та чинного 
законодавства. 

Член виконавчого комітету міської ради Олександр Черненко наголосив, що 

необхідно відмовити у прийнятті рішення, оскільки присвоєння поштової адреси 
земельній ділянці є незаконним,  відповідно до пункту 1 наказу Мінрегіонрозвитку 
від 21 червня 2019 року №137 «Про затвердження Переліку об’єктів будівництва 
та об’єктів нерухомого майна, яким не присвоюється адреса об’єкта будівництва, 
об’єкта нерухомого майна». 

Міський голова Іван Рубський доручив начальнику відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища Івану Бублику 
підготувати листи до Головного управління Держгеокадастру в Миколаївській 
області та громадянці Шевченко Л.А. про допущення помилки при виготовленні 
проєкту землеустрою земельної ділянки.  
             

Проведено   голосування  за проєкт рішення     
виконавчого   комітету з внесеними змінами.    

Підсумки голосування: одноголосно. 
                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  № 112 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 12. Про присвоєння поштової адреси об’єкту нежитлового 
приміщення учбового корпусу по вулиці Олександра Сизоненка в місті 
Баштанка Баштанського району. 
Доповідав     СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

У ході обговорення даного питання члени виконавчого комітету міської 
ради вирішили відмовити громадянину Віталію Когуту в присвоєнні 
приміщенню учбового  корпусу,  яке складається з кімнат 1-1, 1-2, 1-3, 1-4, 1-5, 

1-6, 1-7, 1-8, 1-9, 1-11, 1-12, 1-13, 1-14, 1-15 та розташоване за адресою: 
Миколаївська область, Баштанський район, місто Баштанка, вулиця Олександра 
Сизоненка, у зв’язку з відсутністю інформації про право власності в 
Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно. 
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Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 113 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 13. Про зміну номеру житлового будинку, розташованого по 
вулиці Шевченко в селі Піски Баштанського району. 
Доповідав    СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 114 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 14. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з 
визначення виконавця послуг із збирання та вивезення побутових відходів 
на території Баштанської об’єднаної територіальної громади. 
Доповідав     ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального  

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури 
та комунальної власності 

           

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 115 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 15. Про дозвіл на обрізку гілок дерев, які заважають проїзду 
рятувальних та аварійних служб у разі виникнення екстреної ситуації. 
Доповідав   ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального  
                     господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури  
                     та комунальної власності    
 
 

Член виконавчого комітету міської ради Світлана Березовська 

звернулася до доповідача з проханням врахувати її клопотання щодо часткової 
обрізки дерев біля приміщення Плющівського сільського будинку культури, які 
руйнують фасад будівлі.  

Член виконавчого комітету міської ради Олександр Черненко звернув 
увагу доповідача на необхідність видалення сухих дерев породи береза, що 
знаходяться по вулиці Полтавській, 8/1.  
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Доповідач зазначив, що клопотання відділу розвитку культури і туризму 
буде включено в проєкт рішення чергового засідання виконавчого комітету.  

Щодо питання видалення сухих дерев породи береза по вулиці  
Полтавські, 8/1, необхідно надати клопотання з метою проведення обстеження 
зелених насаджень.  

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 116 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 16. Про затвердження акту обстеження нежитлової будівлі, 
розташованої за адресою: місто Баштанка, вулиця Шевченка, 61 г. 
Доповідав    СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування, 

архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту, 
головний архітектор ОТГ 

 

             

Проведено   голосування  за проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно. 

                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 117 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 17. Про затвердження актів обстеження об’єктів нерухомого 
майна, розташованих в селі Костянтинівка Баштанського району. 
Доповідала   БОГУН  Наталія – головний спеціаліст відділу житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності  

 

Міський голова Іван Рубський наголосив, що затвердивши акти 
обстеження об’єктів нерухомого майна, ми надаємо право гр. Величку В.Ю. та 
представнику власника нежилих об’єктів Величко Н.В. зняти їх з обліку та 
припинити право власності  на об’єкти нерухомого майна. З 2010 року даними 
громадянами не сплачувались податки на нерухоме майно та за  користування 
земельною ділянкою. 

Враховуючи ситуацію,  міський голова  звернувся до заступника 

начальника Баштанського управління ГУ ДПС у Миколаївській області 
Світлани Бутучел з проханням пояснити причину не сплати податку даними 
громадянами. 

Світлана Бутучел, заступник  начальника Баштанського управління        
ГУ ДПС у Миколаївській області пояснила, що фіскальна служба працює в 
Єдиному державному реєстрі речових прав на нерухоме майно,  підставою на 
нарахування податку є договір оренди земельної ділянки, якого у гр.Величка 
немає.  
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Міський голова Іван Рубський зауважив, що враховуючи інформацію 
Світлани Бутучел,  фіскальною службою  безвідповідально  проводиться робота 
по виявленню неплатників податку для об’єктів житлової та нежитлової 
нерухомості, що перебувають у власності фізичних та юридичних осіб, і як 
наслідок ми маємо втрати  по наповненню бюджету.  

Таким чином, запропонував Баштанському  управлінню ГУ ДПС у 
Миколаївській області спільно з Баштанською міською радою налагодити  
роботу у даному напрямку з метою наповнення бюджету.  

З врахуванням вищезазначеного було внесено пропозицію доповнити 
проєкт рішення додатковим пунктом 3 щодо обрахування суми втрат по сплаті 
земельного податку під об’єктами за рік використання та сплати їх на користь 
міської ради. 

           

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету 

з внесеними доповненнями. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 118 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 18. Про надання дозволу на реєстрацію місця проживання. 
Доповідав    ВЕЛИКОРОД  Юрій – начальник  відділу житлово-комунального  

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури 
та комунальної власності 

 

 

У ході обговорення даного питання члени виконавчого комітету вирішили 
не приймати  рішення, а більш детально  вивчити його, з’ясувати де на даний 
момент працює Музичук О.В., оскільки квартира є службовою. 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  не прийнято) 

 

СЛУХАЛИ: 19. Про надання дозволу Вітушко О.В. на зняття з реєстрації 
місця проживання та на реєстрацію місця проживання її малолітніх дітей. 
Доповідала    БЕНЕДИК Олена – головний спеціаліст відділу організаційно-     

                        кадрової роботи та контролю 

 
 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                   

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 119 додається) 

 

Міський голова                                                                              Іван РУБСЬКИЙ     
 

Керуюча справами виконавчого 
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комітету міської ради                                                           Лариса КОНОНЕНКО             
 

Любов Змієвська 2 70 26   


